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Referat fra generalforsamlingen d.10.6.09

Dagsorden:

1. Valg af dirigent

2. Valg af referent

3. Formanden aflægger beretning

4. Regnskabet fremlægges 

5. Valg af:

a.  Kasserer Jan Søgaard.

b.  Bestyrelsesmedlem Benny Mejer

c.   Bestyrelsesmedlem

                                   d.    Bestyrelsessuppleant

6.   Kontingentstigning

7.   Check af vandledninger

8.   Fællespapircontainer

9.   Bevillinger

10  Farver på husene

11.  Arbejdsdage

12.  Eventuelt

Fremmødt var: Kjeld og Lotte M 35, Leila  M 33,  Lene  M 31, Benny M 29, Grete M 23, Erik 

M 21, Claus M 19, Johnny M17,  Eva M 5, Jan M 3, og Kirsten S 36.

1. Erik Olsen blev valgt til dirigent.

2.  Kjeld Paaske blev valgt til referent.

      3. Vi holdt Sankt Hans på sædvanlig måde med spisning i teltet. Det blæste meget, men vi 

fik brændt bålet af. Der kom dog senere en dame fra Dyrehavevej, som brokkede sig over, at 

vi havde brændt bål af, da mange andre bål var blevet aflyst pga. vinden. Jeg sagde til hende, 

at vi lå i læ og at vi havde styr på det.

Ved 60 års jubilæet blæste det ikke, der styrtregnedede det, men vi havde dog en god aften.

Jubilæet blev afholdt aftenen før arbejdsdagen i efteråret. Sent på aftenen blev vi enige om at 

aflyse arbejdsdagen. 

Der har stået flere huse til salg i længere tid, end vi har været vant til, men alle huse er nu 

solgt.

Det betyder, at et at vores bestyrelsesmedlemmer Mathias, har solgt, så vi skal have et nyt 

bestyrelsesmedlem.

Teltet som vi købte sidste år har været lejet ud 5 gange á 50 kr. Så det ender nok med, at det er 

betalt inden, det er slidt op. Parkering på stamvejen er stadig et problem, men jeg ser af og til 

P vagterne. Det kan være at vi under arbejdsdag, skal snakke om at male gule striber ved 

udkørslerne.

Formandens beretning blev godkendt.



4. Regnskabet blev omdelt, og godkendt.

5. Valg:

a. Jan Søgaard blev genvalgt.

b. Bestyrelsesmedlem Benny Mejer blev genvalgt.

c. Bestyrelsesmedlem Claus Wad blev valgt.

        d. Bestyrelsessuppleant Lene Jensen blev valgt.

     

6.  Kontigentstigning. Kassereren fremlagde et budget for 2010, hvor vi med udgifter og 

henlæggelser ville have et underskud på 4000.- kr. Vi vedtog at hæve kontingentet fra 375.- 

kr. til 500.- kr. pr. kvartal i alt 2000.- kr. pr. år. Gældenene fra 1.1.2010

7. Erik Olsen M 21 påtog sig at få et VVS firma til at komme med en vurdering af 

hovedvandledningen i een række. 

8. Der var stillet forslag om en fælles papircontainer. Forslaget blev nedstemt.

9. Der var intet til bevillinger.

10. Vi havde en lang debat om husenes farver. En afstemning om husene skal  være røde og 

hvide. 2 stemte for. 

Der blev nedsat et farveudvalg, som kommer med et oplæg  til næste generalforsamling.

Udvalget består af : Lene, Hanne, Iben og Jan. Jan indkalder.

11. Vi vedtog at sløjfe ardejdsdagen om efteråret, så vi fremover kun holder arbejdsdag sidste 

søndag før Sankt Hans.

12. Opfordring til at få “ Praktiske oplysninger “ revideret og omdelt.

                                                                                                  KPP.


